

αντιευρωπαϊσμός → **αντευρωπαϊσμός**

«Εξήγησε κατόπιν, ότι η αντίθεση του ΠΑΣΟΚ στην ένταξη δεν οδηγεί στον απομονωτισμό της χώρας, ούτε στον σωβινισμό και τον αντιευρωπαϊσμό», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 27-7-1977.

αντιευρωπαϊστής → **αντευρωπαϊστής**

«Για παράδειγμα, ορισμένοι “διευρυνθέντες” ευαγγελίζονται, λέει, την θετική τους στάση απέναντι στον ευρωκομμουνισμό, στα πλαίσια των δήθεν εκσυγχρονιστικών τους διακηρύξεων περί “ευρωπαϊστών” και “αντιευρωπαϊστών”», Μ. Δημητρίου, *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 4-5-1979, σελ. 7.

«Το ΠΑΣΟΚ είναι χωρισμένο σε διάφορες ομάδες. Στους Ευρωπαϊστές και στους αντιευρωπαϊστές», Θ. Τσαλδάρης, *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 5/6-9-1982, σελ. 5.

αντικληρικαλικός → **αντικληρικός**

«... Η αντικληρικαλική εφημερίδα “Μεσατζέρο” σχολίασε πικρόχολα...», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 10-1-1977, σελ. 3.

αντικομφορμισμός → **αντισυμβατισμός, αντιομοφρονισμός**

«... ο αντικομφορμισμός και η ωμή ειλικρίνειά του η πασπαλισμένη με ειρωνεία...», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 8-6-1976.

αντικομφορμίστας → **αντιομοφρονιστής**

«Φόρεσε... στον κλασικό τύπο του ανέμελου... τη μουτσούνα του αντικομφορμίστα...», Κ. Γεωργουσόπουλος, *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 27-10-1976, σελ. 4.

αντικομφορμιστής → **αντιομοφρονιστής**

«Ο Παζολίνι ήταν ένας μανιακός αντικομφορμιστής όχι μόνο στο στοχασμό αλλά και στη ζωή του», Β. Ραφαηλίδης *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 7-10-1975.

αντικομφορμιστικός → **αντιομοφρονιστικός**

«Για να μπορέσει να πλησιάσει κανείς τον γλύπτη Θόδωρο... πρέπει... να έχει υπ’ όψη του το ριζοσπαστικό και εντελώς αντικομφορμιστικό στοιχείο της παρουσίας του...», Κ. Πάρλας, *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 6-2-1976.

αντιμπουρζουά → **αντιαστικός**

«Ο Κάιζερ του υπουργείου Πολιτισμού είπε “Δίνουμε έμφαση στον αντι-μπουρζουά χαρακτήρα της δουλειάς του συγγραφέα», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 5-5-1983, σελ. 14.

αντιντάμπιγκ → **αντι-υποτίμηση** (ανθυποτίμηση)

«Η Ευρωπαϊκή Κοινότητα... ανέβαλε για τρεις μήνες το δικαίωμα του αντιντάμπιγκ και τις ιαπωνικές εισαγωγές ρουλεμάν», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 12-5-1977, σελ. 3.

«Εισφορά αντιντάμπιγκ 22% στις ιαπωνικές εξωλέμβιες», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 11-6-1983, σελ. 11.

αντιπατερναλιστικός → **αντικηδεμονικός**

«Τα αποτελέσματα των εκλογών του Δικηγορικού Συλλόγου Αθηνών, δεν νομίζω ότι αποτελούν ούτε “αντιπατερναλιστική” εκδήλωση, όπως υποστηρίζει ο κ. Μακρής, ούτε συνέπεια “λαθών” της αλλαγής όπως υποστηρίζει ο κ. Φίλιας», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 16-3-1984, σελ. 26.

αντιπολυεθνικιστικός → **αντιπολυεθνικός**

«... ύστερα από την αντιϊμπεριαλιστική, αντικαπιταλιστική, αντιπολυεθνικιστική επιχείρηση του γνωστού μας Ίντι Αμίν της Ουγκάντα...», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 4-5-1977, σελ. 1.

αντιρασιοναλιστικός → **αντιορθολογικός**

«... αντικαθιστώντας το σύστημα που στηρίζεται σε “μυσταγωγίες”, “ιεροτελεστίες” και άλλα αντιρασιοναλιστικά μέσα...», Μ. Ράπτης, *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 31-10-1976, σελ. 15.

αντιρατσιστικός → **αντιφυλετικός**

«Αν υπάρχει λαός που δικαιούται να γιορτάζει την παγκόσμια αντιρατσιστική μέρα είναι ο ελληνικός...», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 22-3-1977, σελ. 1.

αντισόκ → **αντικραδασμικός**

«Η κομψή γραμμή της κρύβει ανθεκτικό σκελετό από ανοξείδωτο ατσάλι και καμπίνα με υλικό αντισόκ για προστασία από τις συγκρούσεις», Κ. Θάνος, *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 28-4-1977, σελ. 9.

αντιτάμπιγκ βλ. αντιντάμπιγκ